
                                                                

 

                                                         

                                                    INFORMACIÓ IMPORTANT  

La resposta del Govern Local als fets ocorreguts a la Plaça Espanyola el passat 14 de 
març ha consistit, de moment,  en posar vigilància durant el dia i una patrulla de 
Mossos per la nit. Evidentment, mentre hi ha la presència policial va bé, però a  la nit, 
malgrat es faci aquest reconeixement per la patrulla, es donen igualment 
aglomeracions de persones, ignorant el toc de queda i propiciant situacions com les 
que es van viure el març. Després de contactar amb la regidora, ens han informat que 
es mantenen reunions amb la Guàrdia Urbana i també amb els Mossos d’Esquadra, per 
tal de trobar la millor fórmula per remeiar el problema.  
Agraïm les múltiples respostes emeses pels veïns al nostre comunicat. Som conscients 
de les situacions irregulars que s’estan donant des de fa molts anys, no només en 
aquest indret, sinó en d’altres del barri, i no ens cansarem, com hem fet sempre, de 
reivindicar mesures per millorar el benestar i la seguretat . Ens solidaritzem i 
participem amb totes les propostes veïnals que tenen aquesta finalitat, com és la lluita 
per les zones verdes, la defensa del patrimoni cultural i les millores de sostenibilitat. 
Davant de la situació violenta i de l’incivisme que s’està donant en el nostre barri, 
considerem que és essencial i prioritari que hi hagi una entesa entre tots/es els 
veïns/es i exigim un compromís  real per part del Govern local.  
                                             

                                                 INFORMACIÓN  IMPORTANTE 

La respuesta del gobierno local a los hechos ocurridos en Plaza Española el pasado 14 
de marzo ha consistido, de momento, en poner vigilancia durante el día y una patrulla 
de Mossos por la noche. Evidentemente, mientras hay presencia policial va bien, pero 
de noche,  aunque la patrulla haga reconocimiento, se dan igualmente aglomeraciones 
de personas, ignorando el toque de queda y propiciando situaciones como las que 
vivimos en marzo. Después de contactar con la regidora, nos ha informado que se 
mantienen reunions con  Guàrdia Urbana y Mossos d’Esquadra, para encontrar la 
mejor forma de remediar el problema.   
Agradecemos las múltiples respuestas de los vecin@s a nuestro comunicado. Somos 
conscientes de las situacions irregulares que hay desde hace años, no solo en la Plaza, 
sino en otros puntos del barrio y no nos cansaremos, como hemos hecho siempre, de 
revindicar medidas para mejorar el bienestar y la seguridad. Nos solidarizamos y 
participamos  en todas las propuestas vecinales que tienen esta finalidad, como son la 
lucha por las zones verdes, la defensa del patrimonio cultural y las mejoras de 
sostenibilidad. Ante la situación violenta y de incivismo que hay en nuestro barrio, 
consideramos esencial y prioritario que haya acuerdo entre tod@s l@s vecin@s y que 
exijamos un compromiso real por parte del Gobierno Local. 
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